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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Timar Gyula elnök, Kovács László György alelnök, Dézsi Koppány 
bizottsági tag, Kivágó Péter bizottsági tag, Zsitnyákjános Bálint bizottsági tag, Zsömbölyi Ábel Zsombor 
bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Németh Mónika jegyző, dr. Botár Ildikó Tünde irodavezető, Légárné Gulyás Rita 
irodavezető, Szabó Zsolt irodavezető, Szincsák István irodavezető, dr. Vörös Mária Éva irodavezető, 
Koncsek Mária csoportvezető, Volosin Katalin csoportvezető, Bajor Béla településképi ügyintéző, dr. 
Bartos Diána Petra jogi referens, Diganigz Patrícia ügyfélszolgálati ügyintéző, dr. Vitányi-Ratimovszky 
Orsolya jogi referens, Vas Hunor, a GAMESZ igazgatója, Krieser Andrea, a Budavári Szociális 
Gyermekjóléti és Szolgáltatási Központ intézményvezetője, Ari Zsófia, a Budavári Kulturális Nonprofit 
Kft. ügyvezetője

Az ülés helyszíne: Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.)

Az ülés kezdete: 16:03 óra

Az ülés vége: 16:1 Dóra

legyzőkönywezető: Péterfi Annamária

Tímár Gyula, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hat fővel határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László 
György alelnök urat.
Szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága 
18/2021. (XII. 6.1 PEB határozata
a Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és Ellenőrzési 
Bizottsága a 2021. december 6-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetésének előzetes 
véleményezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

2. Egyebek
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1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetésének előzetes 
véleményezése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Kivágó Péter, bizottsági tag: kérdezi, hogy a plusz 20 fő létszámkeret növekménnyel elérte-e az 
önkormányzat azt a szintet, amikor már alig van létszámhiány. Az előterjesztésben a finanszírozási 
bevételeknél van egy olyan mondat, hogy 2,5 milliárd Ft bankbetét megszüntetésével számol a 
költségvetés. Érdeklődik, hogy ez a 2,5 milliárd Ft milyen bankbetétben van, és miért számolnak a 
megszüntetésével. További kérdése, hogy állampapírban mennyi pénzük van, fog-e lejárni állampapír 
a következő évben, illetve mennyit fognak állampapírba visszatenni a mostani kalkuláció szerint.

Szabó Zsolt, irodavezető: 4.7 milliárd Ft-ja volt az önkormányzatnak 2021. október végéig állampapírba, 
kötvénybe tartósan lekötve. Jelen pillanatban a szerződött bankjuknál, a Raiffeisen Banknál nincs olyan 
lehetőség, mely szerint a továbbiakban államkötvénybe tudnák forgatni a pénzüket, ezért kellett tartós 
lekötött betétbe tenni ezt a 2,5 milliárd Ft-ot. A tervek szerint 3 hónapos lekötésekre terveztek. 
November elejétől 2022. január 1-i vagy január 2-i lejárattal 1,4%-os kamatra van elhelyezve ez a 2,5 
milliárd Ft. Próbáltáktartaní azt, hegyez az összeg továbbra is lekötésben legyen elhelyezve, de sajnos 
jelen pillanatban úgy látják, hogy ezeket a pénzeket fel kell, hogy használják a következő év 
finanszírozására. Az önkormányzatnakjelenleg nincs állampapírban pénze.

dr. Németh Mónika, jegyző: a képviselő-testület 20 fős létszámemelésről döntött. Ez január 1-jével, 
illetve a költségvetési rendelet elfogadásával lép hatályba. Ekkor kezdik meg majd a létszámok 
feltöltését, most inkább csak előzetes munkatárs keresésben vannak. Úgy gondolja, hogy ez egy nagyon 
fontos és első lépés arra, hogy alapjaiban ét tudják alakítani a hivatal működését. Nem zárja ki, hogy 
fog még a képviselő-testület elé előterjesztést tenni, de nem létszámot szeretne majd kérni.

Kivágó Péter, bizottsági tag: amennyiben a későbbiekben állampapírt szeretnének vásárolni, akkor az 
hogyan történik most. A gazdálkodási és egyéb szabályzatokban az szerepel, hogy a polgármester a 
bankbetétekbe történő elhelyezésen kívül kizárólag állampapírt tud vásárolni. Kérdezi, hogy ez jó-e így 
az önkormányzatnak, vagy esetleg másfajta módot is tud-e az önkormányzat választani.

Szabó Zsolt, irodavezető: jelen pillanatban a pénzpiacon nincs olyan lehetőség, hogy állampapírba 
helyezzenek el önkormányzati pénzt, mert megszüntették. Egyedül magánszemély vásárolhat 
állampapírt, ugyanis ebben a konstrukcióban megszüntették az egyéb más gazdasági társaságok, illetve 
önkormányzatok részére a lehetőséget.

Tímár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
19/2021. (XII. 6.) PEB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetésének előzetes 
véleményezéséről
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és Ellenőrzési 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendelet-tervezét.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budaf

Timár Gyula 
elnök
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